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P r o t o k ó ł    Nr    XXIII/2020 

z Sesji Rady Miasta Ciechanów, odbytej 

dnia 25 czerwca 2020 roku  

Zgodnie z art. 15zzx ustawy z dnia 02  marca 2020r. o szczególnych rozwiązaniach 

związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i  zwalczaniem COVID-19, innych chorób 

zakaźnych oraz wywoływanych nimi sytuacji kryzysowych (Dz.U. poz.374, z późn. zm.), 

sesja RM odbyła się w systemie zdalnego trybu obradowania w formie wideokonferencji. 

Do przeprowadzenia obrad wykorzystano nw. oprogramowanie: Microsoft Teams  

i Rada24.pl.    

Obrady rozpoczęto o godz. 905, zakończono o godz. 0937 

 

Obrady prowadził Pan Krzysztof Leszczyński – Przewodniczący Rady Miasta.  

Pan Krzysztof Leszczyński – Przewodniczący Rady Miasta sprawdził obecność Radnych, 

poprzez odczytanie listy obecności.  

Stan radnych:   21  

Uczestniczyło w obradach: 21 

Pan Krzysztof Leszczyński - Przewodniczący Rady Miasta Ciechanów, otworzył obrady 

XXIII Sesji VIII kadencji Rady Miasta Ciechanów, stwierdzając kworum. Powitał Pana 

Krzysztofa Kosińskiego – Prezydenta Miasta, Panią Iwonę Kowalczuk- Zastępcę Prezydenta 

Miasta, Panią Ewę Szeluga – Skarbnika, Panią Adriannę Saganek – Sekretarza Miasta  

i Radnych. 

Porządek obrad : 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

2. Ustalenie porządku obrad. 

 

3. Informacja o protokole z XXII Sesji Rady Miasta. 

 

4. Informacja organu wykonawczego z realizacji zadań wykonanych w okresie 

międzysesyjnym (forma pisemna). 

 

 

5. Informacja o działalności PUK  sp. z o.o. za 2019 rok.- druk nr 1  
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6. Projekty uchwał. 

1/ w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Ciechanów 

- druk nr 2 

2/ w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2020- druk nr 3 

3/ w sprawie nadania Honorowego Obywatelstwa Gminy Miejskiej Ciechanów 

- druk nr 4 

4/ w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości lokalowej- druk nr 5  

5/ w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości (działka nr 139/3, 139/4, 

140/3,202/1)- druk nr 6 

6/ w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości (działka nr 124/16)- druk nr 7  

7/ w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości (działka nr 214/16, 990/1, 989/3)- 

druk nr 8 

8/ w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości (działka nr 54/3, 55/3) 

- druk nr 9 

9/ w sprawie wyrażenia zgody na nabycie udziałów w nieruchomości-  druk nr 10 

10/ w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości- druk nr 11 

11/ w sprawie rozpatrzenia petycji mieszkańców osiedla Kwiatowe w sprawie budowy wieży 

telefonii komórkowej- druk nr 12 

12/ w sprawie poparcia inicjatywy ustawodawczej- druk nr 13 

13/ w sprawie rozpatrzenia petycji Pani Renaty Sutor w sprawie zmiany przepisów prawa 

miejscowego- druk nr 14 

7. Interpelacje (forma pisemna).  

8. Informacja Przewodniczącego dotycząca korespondencji jaka wpłynęła do Rady Miasta  

w okresie międzysesyjnym.   

9. Zamknięcie obrad Sesji. 

 

 

Pkt. 4. Informacja o protokole z XXII Sesji RM. 

Pan Przewodniczący poinformował, że zapoznał się z protokołem z poprzedniej sesji,  który 

odzwierciedla przebieg obrad i zapytał o uwagi? 

Radni przyjęli protokół bez uwag. 

 

Pkt. 4. Informacja organu wykonawczego z realizacji zadań wykonanych w okresie 

międzysesyjnym. 
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Sprawozdanie przedstawił Prezydent Miasta - Pan Krzysztof Kosiński w formie pisemnej. 

Pan Prezydent bezpośrednio na sesji uzupełnił informacje dotyczącą wystąpienia  

UM do Wojewody o zwrot kosztów funkcjonowania SM w okresie pandemii, w którym 

wykonywała ona zadania zlecone przez KP Policji. Z informacji medialnych wynika,  

że takiego zwrotu nie będzie, w związku z powyższym UM wystąpi na drogę sadową. 

W związku z  możliwością pozyskania zewnętrznych środków finansowych, w lipcu będzie 

konieczność zwołania nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag ani pytań do przedstawionego materiału. 

 

Pkt 5. Informacja o działalności PUK  sp. z o.o. za 2019 rok.- druk nr 1. 

 

Przewodniczący stwierdził, że informacja była szeroko omawiana na posiedzeniu 

połączonych komisji RM. W posiedzeniu komisji brał udział Prezes PUK  

Pan Mirosław Szymańczyk, który na bieżąco odpowiadał na pytania Radnych. Niemniej 

jednak zapytał o uwagi do informacji? 

Pan Radny Piotr Wojciechowski  - przewodniczący Komisji Rewizyjnej podsumował 

działalność PUK w 2019 roku. 

Spółka PUK w 2019 roku znajdowała się w bardzo dobrej kondycji finansowej wypracowując 

zysk  

w wysokości 7 mln 504 tys. 317 zł, który w porównaniu do roku 2018 był blisko o 5 mln zł 

wyższy. Zwiększyła się ilość odebranych i zagospodarowanych odpadów z 58,3 tys. ton   

do 70,4 tys. ton uzyskując 98,9 % mocy przerobowej zakładu. PUK zrealizował budowę 

nowej kwatery B składowiska odpadów w Woli Pawłowskiej za kwotę 7 mln 935 tys. 495 zł 

ze środków własnych,. Zrealizował zakup środków trwałych oraz zadania inwestycyjne  

i remontowe na kwotę 1 mln 594 tys. zł. Wygrał wszystkie przetargi, do których spółka 

przystąpiła w 2019 roku na wywóz i unieszkodliwianie odpadów. Skutecznie lobbował na 

rzecz wprowadzenia w ramach wojewódzkiego planu gospodarki odpadami na lata  

2018 – 2024, zapisów inwestycyjnych umożliwiających rozwój spółki. Współpracował  

z wolontariuszami schroniska dla bezdomnych zwierząt w Pawłowie, przez co zwiększył 

wskaźnik adopcji psów i poprawił ich dobrostan. Wspierał w różnych formach lokalne 

stowarzyszenia, związki sportowe i kluby w ich trudnej i odpowiedzialnej działalności, 
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przeznaczając na te cele kwotę przekraczającą 80 tys. zł.  Pan Radny pogratulował prezesowi 

zarządu oraz pracownikom PUK osiągniętych dobrych wyników w 2019 roku.  

Pani Radna Joanna Kiszkurno oceniła bardzo wysoko przygotowaną przez PUK 

informację. Stwierdziła, że jest ona czytelna, przejrzysta,  ciekawie graficznie opracowana. 

Spółka bardzo dobrze sobie radzi z zadaniami, realizuje inwestycje. Zwiększyła się również 

ilość odebranych odpadów. Spółka osiągnęła bardzo dobry wynik finansowy. Wygrywa 

wszystkie przetargi do których przystępuje. Spółka wspiera lokalne stowarzyszenia, związki 

sportowe i przekazała w 2019 roku ponad 80 tys. zł na ten cel. Pani    Radna pogratulowała 

Prezesowi i całej załodze osiągniętych w 2019 roku wyników.  

 

Pan Krzysztof Leszczyński - Przewodniczący Rady Miasta Ciechanów w swojej 

wypowiedzi ocenił rok 2019 jako dobry rok dla spółki. Pogratulował osiągniętych wyników. 

 

Pkt 6. Projekty uchwał. 

 

1/ w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Ciechanów 

- druk nr 2 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciwnych i  głosów wstrzymujących się została 

podjęta i nosi nr 231/XXIII/2020. 

 

2/ w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2020 - druk nr 3 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciwnych i  głosów wstrzymujących się została 

podjęta i nosi nr 232/XXIII/2020. 

 

3/ w sprawie nadania Honorowego Obywatelstwa Gminy Miejskiej Ciechanów 

- druk nr 4 

Głos zabrała Pani Radna Magdalena Grelik-Grodecka przewodnicząca komisji  Spraw 

Społecznych i Spraw Obywatelskich, która zarekomendowała RM przyjęcie uchwały.  

Pani Radna podsumowała obrady komisji nad tym  punktem porządku i przestawiła swoje 

stanowisko w tym aspekcie. 

 „W dniu 24 czerwca na wspólnych komisjach Rady Miasta, członkowie komisji Spraw 

Społecznych i Spraw Obywatelskich uznali wniosek o nadanie Honorowego Obywatelstwa 

Gminy Miejskiej Ciechanów panu Ignacemu Gogolewskiemu za zasadny.  

Oto wyniki głosowania: 
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Głosów za: było 5; 

Głosów przeciwnych: było 1; 

Głosów wstrzymujących się: było 1; 

To stanowisko Komisji Spraw Społecznych i Spraw Obywatelskich. 

A teraz pozwolą Państwo, ze powiem parę słów od siebie. 

Za chwilę odbędzie się głosowanie nad uchwałą w sprawie nadania Honorowego 

Obywatelstwa  Gminy Miejskiej Ciechanów Panu Ignacemu Gogolewskiemu. 

Dla mnie osobiście, to człowiek wielce zasłużony dla kultury, aktor, reżyser, scenarzysta. 

Osoba związana z Ciechanowem, osoba niezwykle ciepła i serdeczna. 

Natomiast dla mnie jako nauczyciela, pan Ignacy Gogolewski, to przede wszystkim wybitna 

postać aktorska znana z fantastycznych ról teatralnych i filmowych, takich jak np.: Gustawa-

Konrada  w „Dziadach” Mickiewicza, czy niezapomniana postać Antka Boryny w ekranizacji 

„Chłopów” Reymonta. Miłośnikom „Stawki większej niż życie” przypomnę tylko,  

że Pan Ignacy Gogolewski, grał także w tym serialu. 

Za swoja pracę otrzymał wiele nagród, wyróżnień, odznaczeń. 

Dlatego uważam, że w uznaniu jego zasług, za wkład w rozwój kultury, za przepiękne kreacje 

aktorskie, Rada Miasta Ciechanów powinna być ponad wszelkimi podziałami,  

przy podejmowaniu tej uchwały i nadać Panu Ignacemu Gogolewskiemu Honorowe 

Obywatelstwo Gminy Miejskiej Ciechanów.”   

 

W trakcie głosowania nastąpiła awaria programu do głosowania  Rada 24. 

Pan Krzysztof Leszczyński - Przewodniczący Rady Miasta Ciechanów zarządził 

reasumpcję głosowanie nad uchwałą. 

 

Uchwała 17 głosami za, 2 głosami przeciwnymi i  2 głosami wstrzymującymi została 

podjęta i nosi nr 233/XXIII/2020. 

 

4/ w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości lokalowej- druk nr 5 

 Uchwała 17 głosami za, 1 głosem przeciwnym i  3 głosami wstrzymującymi się została 

podjęta i nosi nr 234/XXIII/2020. 

 

5/ w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości (działka nr 139/3, 139/4, 

140/3,202/1)- druk nr 6 
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Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciwnych i  głosów wstrzymujących się została 

podjęta i nosi nr 235/XXIII/2020. 

 

6/ w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości (działka nr 124/16)- druk nr 7  

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciwnych i  głosów wstrzymujących się została 

podjęta i nosi nr 236/XXIII/2020. 

 

7/ w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości (działka nr 214/16, 990/1, 989/3) 

- druk nr 8 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciwnych i  głosów wstrzymujących się została 

podjęta i nosi nr 237/XXIII/2020. 

 

8/ w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości (działka nr 54/3, 55/3, ) 

- druk nr 9 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciwnych i  głosów wstrzymujących się została 

podjęta i nosi nr 238/XXIII/2020. 

 

9/ w sprawie wyrażenia zgody na nabycie udziałów w nieruchomości -  druk nr 10 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciwnych i  głosów wstrzymujących się została 

podjęta i nosi nr 239/XXIII/2020. 

 

10/ w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości - druk nr 11 

Uchwała 20 głosami za, bez głosów przeciwnych i 1 głosem wstrzymującym się została 

podjęta i nosi nr 240/XXIII/2020. 

 

11/ w sprawie rozpatrzenia petycji mieszkańców osiedla Kwiatowe w sprawie budowy wieży 

telefonii komórkowej - druk nr 12 

Uchwała 15 głosami za, 3 głosami przeciwnymi i  3 głosami wstrzymującymi się została 

podjęta i nosi nr 241/XXIII/2020.  

 

12/ w sprawie poparcia inicjatywy ustawodawczej - druk nr 13 

 

W trakcie głosowania nastąpiła awaria programu do głosowania  Rada 24. 
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Pan Krzysztof Leszczyński - Przewodniczący Rady Miasta Ciechanów zarządził 

reasumpcję głosowanie nad uchwałą. 

 

Uchwała 21 głosami za, bez głosów przeciwnych i  głosów wstrzymujących się została 

podjęta i nosi nr 242/XXIII/2020. 

 

13/ w sprawie rozpatrzenia petycji Pani Renaty Sutor, w sprawie zmiany przepisów prawa 

miejscowego - druk nr 14 

Uchwała 20 głosami za, 1 głosem przeciwnym i bez głosów wstrzymujących się została 

podjęta i nosi nr 243/XXIII/2020. 

 

Pkt.7. Interpelacje (forma pisemna). 

 

Pani Radna Magdalena Grelik – Grodecka złożyła interpelacje w sprawach: 

-ustawienia wiaty przystankowej przy posesji na ul. Wesołej 13, która w znacznym stopniu 

polepszy warunki osób, w tym dzieci, korzystających z komunikacji miejskiej , szczególnie  

w czasie złych warunków atmosferycznych; 

-zamontowania progów zwalniających na ulicy Wesołej. Prosty odcinek drogi sprzyja 

przekraczaniu dozwolonej prędkości przez kierowców w miejscu zabudowanym. 

 

Pan Radny Karol Makijonko złożył interpelacje w sprawie wybudowania ścieżki 

rowerowej od przejścia dla pieszych usytuowanego na ul. Tatarskiej do ul. Mikołaja 

Kopernika i wniosek w sprawie przycięcia żywopłotu zasadzonego wzdłuż ul. Henryka 

Sienkiewicza.    

 

Pani Radna Edyta Rzeplińska – Filipowicz złożyła interpelacje w sprawie podania 

przybliżonych terminów budowy Wiśniowej i Dębowej. 

 

Pkt.8. Informacja Przewodniczącego dotycząca korespondencji, jaka wpłynęła  

do Rady Miasta w okresie międzysesyjnym. 

 

Pan Przewodniczący RM poinformował, iż wszelka korespondencja, która wpłynęła  

do Rady Miasta, została przekazana do radnych drogą elektroniczną. 
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Pan Krzysztof Leszczyński Przewodniczący RM poinformował, że sesja RM w sierpniu jest 

planowana w trybie stacjonarnym na sali obrad. Z uwagi na  trudną do przewidzenia sytuację 

rozprzestrzeniania się koronawirus, terminy obrad  komisji zostaną przedstawione  

w oddzielnych informacjach. 

Pkt. 9. Zamknięcie obrad Sesji. 

Pan Przewodniczący Rady Miasta, Krzysztof Leszczyński zamknął obrady XXIII Sesji 

RM Ciechanów, życząc wszystkim miłych wakacji i dobrego wypoczynku. 

     

Załącznik do protokołu: nagranie audio-video z Sesji 

 

Przewodniczący Rady Miasta 

 

/-/Krzysztof Leszczyński 

 

 

 

 

 

Protokołował: 

Stefan Bonisławski 
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Sprawozdanie międzysesyjne 28.05.-24.06.2020r. 

 

Podpisanie umowy na modernizację ul. Granicznej i Widnej 

Podpisana została umowa na dofinansowanie inwestycji w modernizację ul. Granicznej  

i Widnej. Miasto pozyskało na ten cel 4 mln zł od samorządu Województwa Mazowieckiego. 

W ramach prac przebudowana będzie jezdnia, pojawi się ścieżka rowerowa, nowe chodniki, 

oświetlenie, zjazdy autobusowe oraz rondo. Inwestycja powinna rozpocząć się w czwartym 

kwartale tego roku. Zadanie inwestycyjne ma objąć ul. Graniczną od skrzyżowania  

z ul. Płocką do skrzyżowania z ul. Widną oraz ul. Widną między skrzyżowaniem  

z ul. Graniczną a granicą z terenem kolejowym. Z uwagi na bezpieczeństwo m.in. dzieci 

uczęszczających do pobliskiej Szkoły Podstawowej nr 7 oraz poprawę komunikacji ruchu 

samochodowego, rozszerzono zakres planowanych robót o budowę ronda na skrzyżowaniu  

ul. Granicznej i ul. Czarnieckiego. 

 

Zakończenie inwestycji na ul. Leśnej 

Zakończyła się miejska inwestycja przebudowy i modernizacji ul. Leśnej. Ulica została 

poszerzona, ma nową nawierzchnię i oświetlenie. Mieszkańcy mogą korzystać  

z bezpiecznych chodników oraz ścieżki rowerowej. Droga została przebudowana na miejskim 

odcinku między ul. Starowiejską a pętlą miejską. Ulicę Leśną rozbudowano na odcinku  

o długości ok. 850 m. W ramach inwestycji przebudowano 4 skrzyżowania z drogami 

gminnymi, wykonane zostały zjazdy indywidualne do posesji. Zamontowane zostały 

urządzenia bezpieczeństwa ruchu, wykonano oznakowanie pionowe i poziome. Na poddanym 

modernizacji odcinku wykonano przystanki autobusowe z peronami wyposażone w wiatę.  

W ramach inwestycji wybudowana została kanalizacja sanitarna i deszczowa, przebudowano 

też sieć telefoniczną. Teren przyległy został zagospodarowany zielenią. Prace zrealizował 

Zakład Instalacji Sieci Gazowych, Wod.-Kan., Energetycznych, Handlu i Usług M.M. 

Młyńscy Spółka Jawna z Ciechanowa za kwotę 6 764 246,88 zł. Miasto wcześniej pozyskało 

prawie 4,8 mln zł na realizację zadania z Funduszu Dróg Samorządowych. Dnia  8 czerwca 

br. przeprowadzono odbiór końcowy inwestycji. Miasto uzyskało prawomocne  pozwolenie 

na użytkowanie. 

 

Modernizacja ul. Gruduskiej  

Postępują prace modernizacyjne na ul. Gruduskiej. Za realizację odpowiada Mazowiecki 

Zarząd Dróg Wojewódzkich w Warszawie. Droga będzie miała 7 m. szerokości, powstanie 
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ciąg pieszo-rowerowy, ułożone będzie ponad 800 m chodników, wykonane zostanie 

oznakowanie pionowe i poziome, zostaną wyprofilowane bądź przebudowane skrzyżowania. 

Wykonane zostaną także zjazdy indywidualne na posesje i zjazdy na pola, odwodnienie drogi. 

Koszt przedsięwzięcia to blisko 3 mln. zł. Prace związane z budową nowego oświetlenia 

zostały wstrzymane z uwagi na konieczność skoordynowania robót z generalnym wykonawcą 

przebudowy drogi i Energa Operator SA. Planowany termin zakończenia robót wraz  

z pozwoleniem na użytkowanie to koniec 2020 roku.        

       

Kolejna inwestycja w jakość wody w Ciechanowie 

Stacja Uzdatniania Wody Gostkowo została wyposażona w 3 nowoczesne lampy UV 

przeznaczone do dezynfekcji wody. Dzięki urządzeniom nie będzie konieczne stosowanie 

środków chemicznych. Rozwiązanie gwarantuje czystą i idealną do spożycia wodę. 

Inwestycja ma na celu udostępnianie mieszkańcom wody o prawidłowej jakości parametrach 

mikrobiologicznych, jest zgodna z zaleceniami Światowej Organizacji Zdrowia (WHO). 

Dzięki tego typu rozwiązaniom woda w kranach jest czysta mikrobiologicznie i nadaje  

się do picia. 

 

Rewitalizacja młyna przy ul. Nadrzecznej i budynku przy ul. Fabrycznej 2 

Zadania dotyczą postępowania pn. Część Nr 1: Opracowanie dokumentacji technicznej 

przebudowy i rozbudowy budynku po młynie przy ul. Nadrzecznej w Ciechanowie i nadanie 

mu nowych funkcji społeczno-gospodarczych  oraz Część Nr 2: Opracowanie dokumentacji 

technicznej przebudowy budynku przy ul. Fabrycznej 2 w Ciechanowie i nadanie mu nowych 

funkcji społecznych. W postępowaniu na część I wpłynęło 8 ofert. Na część II wpłynęło  

7 ofert. W części I dokonano wyboru Wykonawcy - umowę można będzie zawrzeć w tym 

tygodniu.  

W części II dokonano wybory Wykonawcy w dniu 19.06- umowę można będzie zawrzeć  

po upływie 10 dni od przekazania informacji o wyborze. Termin realizacji umowy 

15.12.2020r.  

 

Rewaloryzacja budynków mieszkalnych w dzielnicy Bloki w Ciechanowie – Etap I 

W  dwóch budynkach przy ul. 17 Stycznia (nr 23 i  25) wymieniono pokrycie dachowe  

oraz zakończono prace związane z klejeniem siatki zbrojeniowej na elewacji, trwają prace 

związane z wykonywaniem wierzchniej warstwy tynku ciepłochronnego. W budynku  

przy ul. Sienkiewicza 17/19 wykonywane są obróbki blacharskie i wymiana pokrycia 
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dachowego. Wykonano również pierwszą warstwę tynku ciepłochronnego. W budynku  

przy ul. Sienkiewicza 35 trwają prace związane z wymianą uszkodzonych cegieł na cokole 

budynku oraz rozpoczęto demontaż starego pokrycia dachowego. We wszystkich siedmiu 

budynkach mieszkalnych trwa wymiana instalacji elektrycznych w częściach wspólnych  

oraz wykonywane są gładzie gipsowe. Roboty prowadzone są pod nadzorem 

konserwatorskim i archeologicznym. W ramach postępowania pn. Część I. Opracowanie 

dokumentacji technicznej termomodernizacji budynków komunalnych na osiedlu BLOKI - 

Zadania I-VI. Część II. Opracowanie dokumentacji technicznej termomodernizacji budynków 

komunalnych na osiedlu BLOKI - Zadania VII-XII - postępowanie zostało unieważnione. 

Wszczęto nowe postępowanie przetargowe. Termin realizacji umowy 31.08.2021 r. 

 

Opracowanie projektów modernizacji ulic Rycerskiej i Zagłoby 

Zadanie wyłonione w ramach budżetu obywatelskiego. Przedmiotem inwestycji  

jest opracowanie dokumentacji technicznej na przebudowę ulic Rycerskiej i Zagłoby. Projekt 

zakłada przebudowę nawierzchni ulic wraz z chodnikami i zjazdami jak również budowę 

oświetlenia ulicznego i kanalizacji deszczowej. Z końcem maja br. podpisano umowę  

z Wykonawcą na modernizację ulicy Rycerskiej, a 2 czerwca 2020 r na  modernizację  

ulicy Zagłoby. Przewidywany termin zakończenia prac  projektowych to grudzień br.  

 

Park miejski przy ul. Augustiańskiej 

Zadanie dotyczy zaprojektowania oraz wykonania robót budowlanych związanych z budową 

parku miejskiego wraz z infrastrukturą towarzyszącą. W postępowaniu wpłynęło 6 ofert. 

Najkorzystniejsza oferta mieści się w kwocie, jaką Zamawiający zamierzał przeznaczyć  

na sfinansowanie zamówienia. W chwili obecnej trwa weryfikacja złożonych ofert. Termin 

realizacji umowy 16.10.2020 r. 

 

Rozbudowa parkingu przy dworcu kolejowym 

Zadanie ma na celu opracowanie dokumentacji technicznej i budowę miejsc postojowych  

w rejonie dworca PKP. Wstępna koncepcja zagospodarowania terenu została zaakceptowana 

przez spółki z Grupy PKP.  W oparciu o uzgodnioną koncepcję wszczęto procedurę 

przetargową mającą na celu wyłonienie wykonawcy. Zadanie realizowane będzie w formule 

zaprojektuj i wybuduj. W ramach inwestycji przewiduje się utworzenie ok. 90 nowych miejsc 

postojowych oraz utwardzonego placu przeznaczonego pod handel. Będą z nich mogli 

korzystać zarówno pasażerowie kolei, kupcy, jak i robiący zakupy w Hali Targowej „Bloki”. 
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Planowana inwestycja ma dopełnić zagospodarowanie przestrzeni wokół dworca kolejowego 

przy ul. Sienkiewicza. Postępowanie wszczęte w trybie przetargu nieograniczonego.  

W postępowaniu wpłynęły 3 oferty. Termin realizacji umowy 29.11.2020 r.  

 

Budowa parkingu przy ul. Powstańców Wielkopolskich  

Zadanie realizowane w formule zaprojektuj i wybuduj. W ramach zamówienia powstanie  

30 miejsc postojowych, uzupełnione zostaną ubytki istniejącej drogi manewrowej, teren  

pod kontenery na odpady utwardzony zostanie kostką brukową betonową, a teren zielony  

o pow. ok. 300m2 obsiany będzie trawą. Po uzgodnieniu szczegółowych rozwiązań 

projektowych, wykonawca wystąpił do organu administracji architektoniczno–budowlanej  

z wnioskiem o wydanie decyzji o pozwoleniu na budowę. Przewidywany termin 

udostępnienia parkingu Mieszkańcom to sierpień br. 

 

Budowa miejsc parkingowych na ul. Hallera za budynkiem wielorodzinnym przy  

ul. 17 Stycznia 29  

W przeprowadzonej procedurze zapytania ofertowego wyłoniono wykonawcę robót. Została 

podpisana umowa z wykonawcą, na realizację zadania. Wykonawca aktualnie opracowuje 

dokumentację. Przewidywany termin zakończenia prac to lipiec br. Zadanie wyłonione  

w ramach Budżetu Obywatelskiego. Realizacja zadania w formule ,,zaprojektuj i wybuduj.” 

Przedsięwzięcie przewiduje opracowanie dokumentacji oraz wykonanie na jej podstawie 

robót budowlanych. Projekt zakłada budowę ok. 16 miejsc postojowych (w tym 1 dla 

niepełnosprawnych) i drogi manewrowej o pow. ok. 260 m2 z kostki brukowej  

oraz zagospodarowanie terenu przyległego poprzez wykonanie nasadzeń zieleni (żywopłot  

ok. 70 nm) oraz montaż 2 koszy na śmieci.  Po uzgodnieniu szczegółowych rozwiązań 

projektowych, wykonawca wystąpił do organu administracji architektoniczno – budowlanej  

z wnioskiem o wydanie decyzji o pozwoleniu na budowę. Przewidywany termin 

udostępnienia parkingu Mieszkańcom to sierpień br.  

 

Opracowanie dokumentacji technicznej przebudowy sygnalizacji świetlnej  

na skrzyżowaniu ulicy Sienkiewicza z drogą wojewódzką nr 615 (ul. 17 Stycznia)  

Opracowanie dokumentacji oraz późniejsza przebudowa w/w sygnalizacji, Gmina Miejska 

Ciechanów i Województwo Mazowieckie określiły ramowe zasady współpracy i wzajemnych 

zobowiązań dla potrzeb realizacji zadania. Miasto oczekuje na podpisanie umowy przez 

Mazowiecki Zarząd Dróg Wojewódzkich. Umowa przewiduje w szczególności opracowanie 
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dokumentacji przez wykonawcę wyłonionego przez Gminę Miejską Ciechanów, a następnie 

przekazanie jej Województwu Mazowieckiemu, celem zrealizowania robót budowlanych. 

Zapytanie ofertowe wszczęte po raz kolejny. Poprzednie zapytanie unieważniono z uwagi  

na fakt, iż ceny ofert przewyższały wartość, jaką zamawiający zamierza przeznaczyć  

na realizacje zadania.  

 

„Budowa oświetlenia oraz instalacji monitoringu wizyjnego na terenie kąpieliska 

Krubin w ramach zadania ,,Rewitalizacja i zagospodarowanie terenu rekreacyjnego 

zbiornika wodnego – Kąpielisko Krubin – etap III Budżet Obywatelski” 

Postępowanie wszczęte w trybie przetargu nieograniczonego. W postępowaniu wpłynęły dwie 

oferty. Możliwe jest dokonanie wyboru oferty najkorzystniejszej. Termin realizacji umowy 

07.12.2020 r. 

 

Opracowanie dokumentacji technicznej przebudowy sygnalizacji świetlnej  

na skrzyżowaniu ul. 17 Stycznia (droga wojewódzka nr 615) z ul. Sienkiewicza  

w Ciechanowie. 

Zapytanie ofertowe wszczęte po raz kolejny. Poprzednie zapytanie unieważniono z uwagi  

na fakt, iż ceny ofert przewyższały wartość, jaką Zamawiający zamierza przeznaczyć  

na realizacje zadania. Nowe postępowanie zostało  umieszczone na bipie Zamawiającego. 

Wpłynęło 5 ofert. Najtańsza oferta mieści się w kwocie, jaką Zamawiający zamierza 

przeznaczyć na realizacje zadania. Umowę z Wykonawcą zawarto 05.06.2020 r. Termin 

realizacji zadania: 30.11.2020 r. 

 

Urządzenia integracyjne na ciechanowskich osiedlach służące rekreacji także osobom  

z niepełnosprawnościami 

Inwestycja realizowana w formule zaprojektuj i wybuduj. W ramach realizacji inwestycji 

została opracowana dokumentacja techniczna. Projekt zakłada rozbudowę istniejących placów 

zabaw na 11 osiedlach w Ciechanowie, poprzez dostawę i montaż urządzeń zabawowych 

integracyjnych: huśtawek dla osób niepełnosprawnych – 2 szt., bujaków - 8 szt., karuzeli –  

2 szt., piaskownic dwupoziomowych – 11 szt. Na każdym placu zabaw zostanie ustawiona 

tablica z regulaminem, nawierzchnię pod urządzeniami zaplanowano jako trawiastą.  

Na dwóch placach zabaw przewiduje się montaż ogrodzenia panelowego o łącznej  

dł. ok. 50 mb. Wykonawca rozpoczął roboty budowlane związane z montażem urządzeń  

na wszystkich placach zabaw jednocześnie. Przewidywany termin zakończenia prac z uwagi 
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na wysoki poziom wód gruntowych uniemożliwiający wykonanie nawierzchni bezpiecznych 

może ulec przesunięciu.  

 

Modernizacja monitoringu miejskiego – etap I – pn.: „Rozbudowa monitoringu 

miejskiego – utworzenie Punktu Kamerowego K24 – Fontanna na ul. Warszawskiej 

wraz z włączeniem w istniejący system monitoringu miejskiego” 

Przedmiotem zadania jest instalacja kamery stałopozycyjnej i szybkoobrotowej przy fontannie  

w ul. Warszawskiej wraz z niezbędnym okablowaniem i podłączeniem do sieci monitoringu 

miejskiego. Wyłoniono wykonawcę robót, z którym w dniu 5 czerwca podpisano umowę  

na realizację zadania. Przewidywany termin zakończenia prac to październik br. 

 

Prace Referatu utrzymania infrastruktury drogowej 

1. Zlecono wprowadzenie zmian w organizacji ruchu zgodnie zatwierdzonymi projektami:  

1.1. skrzyżowanie ul. Orylskiej - ul. Augustiańskiej – ul. 3 Maja  - wykonanie 

oznakowania poziomego, które wskazuje segregację ruchu kołowego oraz eliminuje 

parkowanie na ww. skrzyżowaniu,  

1.2 ul. Augustiańska - montaż progu zwalniającego wyspowego U-16,  

1.3. ul. Sienkiewicza – wprowadzenie ograniczenia prędkości do 30 km/h i zakazu 

wyjazdu samochodów ciężarowych o dopuszczalnej masie całkowitej pow. 8 t.,   

1.4 ul. Leśna – zakaz zatrzymywania się po obu stronach ulicy na odcinku  

od skrzyżowania z ul. Boh. Września do skrzyżowania z pętlą miejską,   

1.5.  ul. Bukietowa – wskazanie pierwszeństwa przejazdu na skrzyżowaniu,  

1.6.  ul. Przelotna i ul. Grodzka – likwidacja oznakowania parkingu,   

1.7.  droga wewnętrzna przy Hali Targowej „BLOKI” – ustawienie dodatkowego 

znaku zakazu zatrzymywania się w obrębie drogi wewnętrznej przy hali targowej,  

1.8.   skrzyżowanie ul. Okrzei i ul. Świętochowskiego – usytuowanie lustra 

drogowego,  

1.9.  skrzyżowanie ul. Rzeczkowskiej i ul. Marii Ranieckiej - usytuowanie lustra 

drogowego, 

1.10. ul. Witosa – wprowadzenie zakazu zatrzymywania się po prawej stronie ulicy  

na odc. od skrzyżowania z ul. 11 Listopada do skrzyżowania z ul. Rzeczkowską,  

1.11. ul. Marii Ranieckiej  - wymalowanie powierzchni wyłączonej z ruchu w obrębie 

wjazdu,   



15 
 

2. Opracowano i uzyskano zatwierdzenie kolejnych projektów zmiany organizacji 

ruchu, które będą wprowadzane po realizacji pkt 1: 

1.1.  ul. Bony-  montaż dwóch progów zwalniających wyspowych U-16,  

1.2.  ul. Waryńskiego - montaż progu zwalniającego wyspowego U-16,  

1.3.  ul. Kolbe – oznakowanie skrzyżowań równorzędnych i i wprowadzenie strefy 

ograniczonej prędkości do 30km/h,  

1.4.  oznakowanie skrzyżowań równorzędnych w ciągu ulic Św. Franciszka,  

Św. Krzysztofa, Św. Marka, Św. Stanisław Kostki, Św. Marii Magdaleny, Św. Anny, 

Św. Jadwigi, Św. Mateusza, Św. Antoniego,  

1.5.  ul. Zamkowa- usytuowanie miejsc postojowych zastrzeżonych w ul. Zamkowej  

dla pojazdów ładowanych elektrycznie,  

3.  19 czerwca 2020r. odbyły się negocjacje z wolnej ręki z firmą KOPTRANS  

na powtórzenie podobnych robót budowlanych dla zadania pn.: „Bieżące utrzymanie 

nawierzchni dróg publicznych gminnych,  dróg wewnętrznych i innych nawierzchni 

terenów Gminy Miejskiej Ciechanów będących w zarządzie Prezydenta Miasta 

Ciechanów w okresie od daty zawarcia umowy do 31 grudnia 2020r. 

–   bieżące utrzymanie nawierzchni utwardzonych – remonty cząstkowe nawierzchni 

bitumicznych, utrwalanie i regeneracja nawierzchni. W ramach tego zadania zostanie 

wykonana nakładka asfaltowa na ul. Kolbe na odcinku od ul. Leśnej  

do ul. Szymanowskiego i na skrzyżowaniu ul. Śmiecińskiej z ul. Towarową.  

 

Demontaż, usuwanie i unieszkodliwianie wyrobów zawierających azbest z terenu miasta 

Ciechanów w 2020 r. 

Podpisano umowę z wykonawcą na zadanie „Demontaż, usuwanie i unieszkodliwianie 

wyrobów zawierających azbest z terenu miasta Ciechanowa w 2020 r.”. Przewidywana 

wartość umowy wynosi 50.000,00 zł. W ramach zadania usuniętych i unieszkodliwionych 

zostanie 80 Mg azbestu.  

 

Zieleń miejska 

Obsadzono kontur Polski roślinnością jednoroczną w parku im. M. Konopnickiej.  

Do nasadzeń wykorzystano 10.000 szt. begonii. Zakończono nasadzenia roślin jednorocznych 

na terenie miasta. Jednocześnie trwają bieżące prace pielęgnacyjne, takie jak: koszenie, 

pielenie, podlewanie, uzupełnianie nasadzeń na rondach i w parkach. Rozpoczęto koszenie 

rowów melioracyjnych oraz rzeki Łydyni na terenie miasta. 
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Nowe miejsce dla seniorów z Dziennego Domu 

W bezpośrednim sąsiedztwie Dziennego Domu Senior+ udostępniono w pełni wyposażoną 

wiatę biesiadną oraz ogródek dla seniorów korzystających z usług domu prowadzonego przez 

MOPS. Teren, z którego w okresie wiosenno-letnim korzystają mieszkańcy domu został 

ogrodzony. Pojawiły się tam drewniane donice oraz nasadzenia. 

 

Konkurs na najładniejszą posesję 

Rozpoczął się XXIII konkurs na najładniejszą posesję w mieście. Do 14 sierpnia 

najatrakcyjniejsze ogródki i balkony można zgłaszać w jednej z 4 kategorii. Tak jak w latach 

ubiegłych, konkurs objęty został patronatem Prezydenta Miasta Ciechanów. Wśród celów 

konkursu jest zwiększanie estetyki miasta, promocja nowatorskich i ciekawych rozwiązań 

dekoracyjnych jak również tworzenie miejsc przyjaznych pszczołom poprzez zwiększanie 

ilości roślin miododajnych. 

 

Nowe elementy małej architektury w przestrzeni miejskiej 

6 ławkoleżaków w nowym parku na Jeziorku i 14 leżaków na zielonym dachu na budynku 

Parku Nauki Torus wzbogaciło miejską przestrzeń. Mogą z nich już korzystać mieszkańcy.  

2 wielkogabarytowe leżaki oraz 12 zwykłych składanych umieszczono na zielonym dachu 

Parku Nauki Torus. Miejsca do wypoczynku zamontowano też w parku Jeziorko. Pojawiło się 

tam 6 ławkoleżaków. W ubiegłym miesiącu pojawiły się tam także domki dla owadów. 

Wkrótce ruszą kolejne nasadzenia. 

 

Zakończono prace na placu zabaw przy ul. Wesołej 

Realizacja zadania inwestycyjnego objęła wymianę istniejącej nawierzchni z otoczaków  

na nową bezpieczną nawierzchnię poliuretanową typu EPDM. Z uwagi na wysoki poziom 

wód gruntowych. Wykonawca ułożył 224,45 m2 nawierzchni na podbudowie z kruszywa 

umożliwiającego właściwą infiltrację wody w grunt zasadniczy oraz ułożył drenaż. Zadanie 

zostało zakończone i odebrane. Jest to zwycięski projekt na osiedlu „Kwiatowe” w ramach 

Ciechanowskiego Budżetu Obywatelskiego na 2020 rok. 
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Ponowne otwarcie basenu MOSiR 

6 czerwca ponownie otwarta została miejska kryta pływalnia przy ul. 17 Stycznia. Basen 

funkcjonuje  zgodnie z nowymi wytycznymi służb sanitarnych. Aktualnie MOSiR prowadzi 

intensywne prace umożliwiające uruchomienie kąpieliska i basenu odkrytego. 

 

Kolejny etap modernizacji krytej pływalni MOSiR 

Miasto pozyskało 90 tys. zł. z budżetu Województwa Mazowieckiego w ramach 

„Mazowieckiego Instrumentu Wsparcia Infrastruktury Sportowej MAZOWSZE 2020”. 

Remont przejdą natryski w szatniach damskich i męskich. Decyzja o przyznaniu miastu 

środków finansowych została podjęta przez Sejmik Województwa Mazowieckiego. Wkrótce 

ogłoszony zostanie przetarg na realizację zadania. Budynek basenu został oddany do użytku  

w 1998 r. Natryski na basenie nie były remontowane od 20 lat. Przechodziły jedynie bieżącą 

konserwację. Widoczne są wieloletnie ślady użytkowania, w tym popękane płytki, 

niedziałające panele natryskowe, a urządzenia sanitarne wymagają wymiany. 

 

Nowe atrakcje na basenie odkrytym 

Od 27 czerwca rozpoczyna się sezon kąpielowy. Nową atrakcją odkrytej pływalni  

przy ul. Kraszewskiego będzie wodny tor przeszkód. Na basenie zamontowano rozkładany, 

modułowy, nadmuchiwany plac zabaw. Składa się m.in. z rampy o wymiarach 2 x 2 m, 

pływającej drabinki o długości 6 m, zjeżdżalni o długości 6 m, 6 metrowego „ronda”, 

elementu do wspinaczki oraz wieży do skakania ze zjeżdżalnią. O montażu wodnego toru 

przeszkód zdecydowali mieszkańcy podczas głosowania w ramach Budżetu Obywatelskiego.  

 

Nowa stacja Ciechanowskiego Roweru Miejskiego 

Od 1 czerwca system Ciechanowskiego Roweru Miejskiego powiększył się o dziesiątą już 

stację zlokalizowaną na terenie Muzeum Romantyzmu w Opinogórze. Zwiększono też liczbę 

rowerów dostępnych w systemie. Na stacji zlokalizowanej na terenie Zabytkowego Zespołu 

Pałacowo-Parkowego udostępnionych zostało 6 rowerów oraz 3 dodatkowe miejsca 

postojowe. Rowery będą relokowane na stację, co pozwoli na zapewnienie ich regularnej 

dostępności.  

Dla korzystających z CRM łącznie dostępnych jest już 96 rowerów, w tym rowery  

z fotelikami dla najmłodszych, rowery dla dzieci oraz tandemy. Zasady wypożyczania  

i korzystania z rowerów nie zmieniły się w stosunku do ubiegłego roku.  
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Oferta wakacyjna miejskich jednostek edukacji i kultury 

Na okres wakacji miejskie jednostki edukacji i kultury przygotowały szereg ciekawych 

propozycji zajęć dla dzieci i młodzieży. Zajęcia prowadzone są w Kamienicy Warszawska 18, 

COEK Studio, Parku Nauki Torus czy Miejskiej Bibliotece Publicznej. Wraca też Dziecięca 

Akademia Naukowych Inspiracji, a przed ratuszem odbędą się „Spotkania z teatrem”.  

Na zajęciach obowiązywały będą nowe przepisy sanitarne i ograniczona liczebność grup. 

W Kamienicy Warszawska 18 dzieci mogą już uczęszczać na zajęcia muzyczne, zajęcia nauki 

jęz. Angielskiego, organizowane będą spotkania w ramach projektu NETykieta. W lipcu  

i sierpniu w Klubie Młodego Odkrywcy trwał cykl bezpłatnych zajęć wakacyjnych dla dzieci  

z zakresu prawa. Zajęcia edukacyjne ruszyły już także w COEK Studio i będą kontynuowane  

w okresie letnim. W ofercie są m.in „Studio Kredka”, gry i zabawy muzyczne, nauka gry  

na instrumentach i zajęcia muzyczne i ruchowe dla nastolatków. COEK Studio prowadzi też 

dwie inicjatywy edukacyjne: konkurs wokalno-muzyczny „Rekord” oraz przegląd 

fotograficzny.  

W okresie wakacji planowane są także inne przedsięwzięcia COEK Studio: inicjatywa 

integracyjna z wykorzystaniem bębna i perkusjonaliów, Piknik W18 przed zrewitalizowaną 

kamienicą na ul. Warszawskiej, cykl pokazów filmowych promujących kino spoza głównego 

obiegu, czy też przegląd studiów graficznych. 

W wakacje wrócą plenerowe Spotkania z Teatrem organizowane na placu Jana Pawła II.  

Park Nauki Torus organizuje w okresie wakacyjnym półkolonie naukowo-sportowe. 

Organizowane są cztery turnusy. 

Na terenie „Torusa” w tym sezonie będą się odbywały wszystkie wykłady w ramach 

Dziecięcej Akademii Naukowych Inspiracji. Projekt, który jest realizowany we współpracy 

Stowarzyszenia Pozytywni Historycznie z miastem, będzie kontynuowany w formule 

plenerowej., posiadanie środków ochrony osobistej, dezynfekcji rąk oraz zabrania swoich 

siedzisk. Miejska Biblioteka Publiczna organizuje zajęcia dla dzieci, które odbędą się w lipcu  

i sierpniu. Kreatywne zajęcia pod hasłem „Biblioteczna środa” odbywać się będą w budynku 

Krzywej Hali. Prowadzona przez MOPS Placówka Wsparcia Dziennego przy ul. Powstańców 

Wielkopolskich także powróciła już do funkcjonowania. Zapewni opiekę dla dzieci  

i młodzieży objętych do tej pory jej wsparciem również w okresie wakacyjnym. Zajęcia 

odbywają się od poniedziałku do piątku od 7.30 do 16.30. 
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„Łyk Kultury” w nowej odsłonie 

Od czerwca rozpoczęła się nowa odsłona cyklu otwartych spotkań z osobami ze świata 

kultury, sztuki i literatury. Wydarzenia będą organizowane raz w miesiącu i transmitowane 

online. Wśród gości będą m.in. Krystyna Janda, Maciej Stuhr i Marek Siudym. Na realizację 

zadania pozyskano blisko 80 tys. zł w ramach projektu konkursowego złożonego  

do Narodowego Centrum Kultury. Do konkursu w programie Kultura w sieci zgłoszono 

prawie 6 tys. wniosków, wśród nich projekt COEK Studio. 

 

 

Wystawa plenerowa przed ratuszem 

Na placu Jana Pawła II udostępniono plenerową wystawę pt. „Zamki na Mazowszu – 

interpretacja i ochrona”. Wystawa została przygotowana we współpracy z Mazowieckim 

Wojewódzkim Konserwatorem Zabytków w Warszawie. Wystawa będzie dostępna  

do 31 lipca. 

Składa się z 25 plansz prezentujących zabytki, opisy każdej z ruin zamkowych, informacje 

dotyczące ich charakterystyki z uwzględnieniem kontekstu przestrzennego, społecznego, 

krajobrazowego oraz technicznego. Plansze prezentują nie tylko same obiekty, ale te z ich 

historię, aktualny stan zachowania oraz wytyczne do ich ochrony. Wystawa powstała  

w związku z opracowaniem strategii ochrony ruin i zamków województwa mazowieckiego, 

wykonywanej na zlecenie Wojewódzkiego Urzędu Ochrony Zabytków w Warszawie.  

Jej celem jest promocja niezwykle cennych dla Mazowsza zabytków. Plansze wystawowe 

były prezentowane m.in. na Zamku Królewskim w Warszawie. 

 

Przedszkola miejskie w okresie wakacyjnym 

W okresie wakacji rodzice i opiekunowie będą mieli możliwość wysłania swoich dzieci  

do przedszkoli miejskich. Wybrane placówki będą czynne zamiennie przez okres całych 

wakacji. Ich uruchomienie w lipcu i sierpniu było poprzedzone konsultacjami z rodzicami  

i opiekunami. Po konsultacjach z dyrekcją placówek wypracowano możliwy do wdrożenia  

i efektywny model zapewnienia dzieciom opieki. Dyrekcje i pracownicy przedszkoli 

kontaktowali się z rodzicami i opiekunami dzieci, aby zdiagnozować realne potrzeby 

przygotowania miejsc dla dzieci uczęszczających do nich w okresie letnim. Potrzebę i chęć 

wysłania dzieci do placówek zgłosiło około 150 rodziców. W każdym miesiącu czynne będą 

3 placówki: w lipcu będą to przedszkola nr 3, nr 5 i nr 10, a w sierpniu przedszkola nr 1, nr 4  
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i nr 6. Działalność przedszkoli w okresie wakacji będzie zorganizowana zgodnie  

z obowiązującymi przepisami prawa oraz przepisami sanitarnymi.  

 

Wybory 28 czerwca – przygotowania do głosowania w Ciechanowie 

Miasto opublikowało informację o numerach oraz granicach obwodów głosowania, 

wyznaczonych siedzibach obwodowych komisji wyborczych oraz możliwości głosowania 

korespondencyjnego i przez pełnomocnika w wyborach Prezydenta Rzeczpospolitej Polskiej 

zarządzonych na dzień 28 czerwca 2020 r. Zmianie w stosunku do dotychczas 

przeprowadzanych wyborów uległa siedziba jednej z obwodowych komisji. W tegorocznych 

wyborach zmienia się siedziba obwodowej komisji nr 15. Wyborcy, którzy do tej pory 

oddawali swoje głosy w budynku DPS Kombatant przy ul. Batalionów Chłopskich będą 

mogli oddać głos w budynku Placówki Wsparcia Dziennego, ul. Powstańców Wielkopolskich 

1A. Zarząd Powiatu Ciechanowskiego nie wyraził zgody na lokalizację obwodowej komisji  

w DPS Kombatant w związku z pandemią koronawirusa SARS-CoV-2, powołując  

się na zagrożenie dla zdrowia przebywających tam pensjonariuszy oraz personelu domu 

pomocy. W DPS Kombatant i DPS przy ul. Kruczej będą zlokalizowane odrębne obwody, 

wyłącznie dla przebywających tam w dniu głosowania osób (w tym osób zameldowanych  

na pobyt stały oraz osób, których wykazy przekażą kierownicy placówek). Odrębny obwód 

będzie też zlokalizowany na terenie Specjalistycznego Szpitala Wojewódzkiego, gdzie 

głosować będą mogły osoby przebywające na leczeniu. 

 

Miasto wnioskuje o zwrot kosztów funkcjonowania Straży Miejskiej 

Do  wojewody mazowieckiego złożony został wniosek miasta o zwrot kosztów 

funkcjonowania Straży Miejskiej w okresie, kiedy w wyniku decyzji rządu realizowała 

zadania zlecone przez Policję. Na mocy wydanego 31 marca przez wojewodę mazowieckiego 

polecenia, w okresie do 31 maja br. miasto poniosło łącznie ponad 116 tys. zł kosztów zadań 

realizowanych przez Straż Miejską, które nie były zlecane przez miejski samorząd, ale zostały 

jej zlecone przez Komendanta Powiatowego Policji w Ciechanowie. Chociaż strażnicy 

wykonywali zadania zlecone przez państwo, finansowanie tych zadań nadal pozostało  

po stronie samorządu. Łącznie wydatki Gminy Miejskiej Ciechanów w tym okresie wyniosły 

116.854,21 zł, w tym: zakup środków i wyposażenia niezbędnego dla prowadzenia działań 

przez strażników miejskich w celu zapobiegania rozprzestrzenianiu się wirusa SARS-CoV-2 

(1563,92 zł), wypłata wynagrodzenia strażników miejskich (114.113,61 zł) oraz paliwo  
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dla radiowozów Straży Miejskiej (1176,68 zł). Złożenie podobnych wniosków zapowiedziały 

też inne miasta. 

 

 

 

 

/-/Krzysztof Kosiński 

Prezydent Miasta Ciechanów 

 

 



XXIII Sesja Rady Miasta Ciechanów w dniu 2020-06-
25 

Rada Miasta Ciechanów / Protokół z posiedzenia 

OTWARCIE SESJI I STWIERDZENIE PRAWOMOCNOŚCI OBRAD. 

USTALENIE PORZĄDKU OBRAD. 

INFORMACJA O PROTOKOLE Z XXII SESJI RADY MIASTA. 

INFORMACJA ORGANU WYKONAWCZEGO Z REALIZACJI ZADAŃ WYKONANYCH W 
OKRESIE MIĘDZYSESYJNYM (FORMA PISEMNA). 

INFORMACJA O DZIAŁALNOŚCI PUK SP. Z O.O. ZA 2019 ROK.- DRUK NR 1  

PROJEKTY UCHWAŁ. 

W SPRAWIE ZMIANY WIELOLETNIEJ PROGNOZY FINANSOWEJ GMINY MIEJSKIEJ 
CIECHANÓW- DRUK NR 2

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej 
Ciechanów- druk nr 2  

Wyniki głosowania: ZA (21), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), 
NIEOBECNY (0) 
Lista imienna 
ZA: Agnieszka Kuźma, Andrzej Bayer, Andrzej Czyżewski, Anna Smolińska, Edyta 
Rzeplińska-Filipowicz, Jerzy Racki, Joanna Kiszkurno, Karol Makijonko, Krzysztof 
Leszczyński, Magdalena Grelik-Grodecka, Marcin Żebrowski, Marek Rutkowski, Michał 
Jeziółkowski, Michał Rząsiński, Monika Smosarska, Piotr Wojciechowski, Robert 
Kuciński, Robert Umiński, Stanisław Jankowski, Wiesław Brzozowski, Zdzisław 
Dąbrowski 
PRZECIW:  
WSTRZYMUJĘ SIĘ:  
BRAK GŁOSU:  
NIEOBECNY:  

ID głosowania: 42959, czas zakończenia: 2020-06-25 09:20:01 
suma kontrolna: cfb10c127cd95f75564e1f2a9496a697 
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W SPRAWIE ZMIANY UCHWAŁY BUDŻETOWEJ NA ROK 2020- DRUK NR 3

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2020- druk nr 3 

Wyniki głosowania: ZA (21), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), 
NIEOBECNY (0) 
Lista imienna 
ZA: Agnieszka Kuźma, Andrzej Bayer, Andrzej Czyżewski, Anna Smolińska, Edyta 
Rzeplińska-Filipowicz, Jerzy Racki, Joanna Kiszkurno, Karol Makijonko, Krzysztof 
Leszczyński, Magdalena Grelik-Grodecka, Marcin Żebrowski, Marek Rutkowski, Michał 
Jeziółkowski, Michał Rząsiński, Monika Smosarska, Piotr Wojciechowski, Robert 
Kuciński, Robert Umiński, Stanisław Jankowski, Wiesław Brzozowski, Zdzisław 
Dąbrowski 
PRZECIW:  
WSTRZYMUJĘ SIĘ:  
BRAK GŁOSU:  
NIEOBECNY:  

ID głosowania: 42962, czas zakończenia: 2020-06-25 09:21:17 
suma kontrolna: 08f61cf0cd55352a4a38c672f642ba24 

W SPRAWIE NADANIA HONOROWEGO OBYWATELSTWA GMINY MIEJSKIEJ CIECHANÓW- 
DRUK NR 4

w sprawie nadania Honorowego Obywatelstwa Gminy Miejskiej Ciechanów- 
druk nr 4 

Wyniki głosowania: ZA (17), PRZECIW (2), WSTRZYMUJĘ SIĘ (2), BRAK GŁOSU (0), 
NIEOBECNY (0) 
Lista imienna 
ZA: Agnieszka Kuźma, Andrzej Bayer, Andrzej Czyżewski, Anna Smolińska, Edyta 
Rzeplińska-Filipowicz, Joanna Kiszkurno, Karol Makijonko, Krzysztof Leszczyński, 
Magdalena Grelik-Grodecka, Marcin Żebrowski, Michał Jeziółkowski, Michał Rząsiński, 
Piotr Wojciechowski, Robert Umiński, Stanisław Jankowski, Wiesław Brzozowski, 
Zdzisław Dąbrowski 
PRZECIW: Jerzy Racki, Robert Kuciński 
WSTRZYMUJĘ SIĘ: Marek Rutkowski, Monika Smosarska 
BRAK GŁOSU:  
NIEOBECNY:  

ID głosowania: 42965, czas zakończenia: 2020-06-25 09:25:08 
suma kontrolna: 59e4159cc7003351eac202c830a1db5b 

W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY NA ZBYCIE NIERUCHOMOŚCI LOKALOWEJ- DRUK NR 5 

w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości lokalowej- druk nr 5  

Wyniki głosowania: ZA (17), PRZECIW (1), WSTRZYMUJĘ SIĘ (3), BRAK GŁOSU (0), 
NIEOBECNY (0) 
Lista imienna 
ZA: Agnieszka Kuźma, Andrzej Bayer, Andrzej Czyżewski, Anna Smolińska, Edyta 
Rzeplińska-Filipowicz, Joanna Kiszkurno, Karol Makijonko, Krzysztof Leszczyński, 
Magdalena Grelik-Grodecka, Marcin Żebrowski, Michał Jeziółkowski, Michał Rząsiński, 
Piotr Wojciechowski, Robert Umiński, Stanisław Jankowski, Wiesław Brzozowski, 
Zdzisław Dąbrowski 
PRZECIW: Robert Kuciński 
WSTRZYMUJĘ SIĘ: Jerzy Racki, Marek Rutkowski, Monika Smosarska 
BRAK GŁOSU:  
NIEOBECNY:  

ID głosowania: 42966, czas zakończenia: 2020-06-25 09:26:05 
suma kontrolna: 808965d53cc8e78594db55e032860188 
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W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY NA ZBYCIE NIERUCHOMOŚCI (DZIAŁKA NR 139/3, 139/4, 
140/3,202/1)- DRUK NR 6

w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości (działka nr 139/3, 139/4, 
140/3,202/1)- druk nr 6 

Wyniki głosowania: ZA (21), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), 
NIEOBECNY (0) 
Lista imienna 
ZA: Agnieszka Kuźma, Andrzej Bayer, Andrzej Czyżewski, Anna Smolińska, Edyta 
Rzeplińska-Filipowicz, Jerzy Racki, Joanna Kiszkurno, Karol Makijonko, Krzysztof 
Leszczyński, Magdalena Grelik-Grodecka, Marcin Żebrowski, Marek Rutkowski, Michał 
Jeziółkowski, Michał Rząsiński, Monika Smosarska, Piotr Wojciechowski, Robert 
Kuciński, Robert Umiński, Stanisław Jankowski, Wiesław Brzozowski, Zdzisław 
Dąbrowski 
PRZECIW:  
WSTRZYMUJĘ SIĘ:  
BRAK GŁOSU:  
NIEOBECNY:  

ID głosowania: 42967, czas zakończenia: 2020-06-25 09:27:11 
suma kontrolna: 1f07aed8cb4586ca6a7847a0f299f69a 

W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY NA ZBYCIE NIERUCHOMOŚCI (DZIAŁKA NR 124/16)- DRUK 
NR 7 

w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości (działka nr 124/16)- druk nr 
7  

Wyniki głosowania: ZA (21), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), 
NIEOBECNY (0) 
Lista imienna 
ZA: Agnieszka Kuźma, Andrzej Bayer, Andrzej Czyżewski, Anna Smolińska, Edyta 
Rzeplińska-Filipowicz, Jerzy Racki, Joanna Kiszkurno, Karol Makijonko, Krzysztof 
Leszczyński, Magdalena Grelik-Grodecka, Marcin Żebrowski, Marek Rutkowski, Michał 
Jeziółkowski, Michał Rząsiński, Monika Smosarska, Piotr Wojciechowski, Robert 
Kuciński, Robert Umiński, Stanisław Jankowski, Wiesław Brzozowski, Zdzisław 
Dąbrowski 
PRZECIW:  
WSTRZYMUJĘ SIĘ:  
BRAK GŁOSU:  
NIEOBECNY:  

ID głosowania: 42969, czas zakończenia: 2020-06-25 09:27:56 
suma kontrolna: f77556fadf166e2365aec308ea003df6 
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W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY NA ZBYCIE NIERUCHOMOŚCI (DZIAŁKA NR 214/16, 990/1, 
989/3)- DRUK NR 8

w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości (działka nr 214/16, 990/1, 
989/3)- druk nr 8  

Wyniki głosowania: ZA (21), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), 
NIEOBECNY (0) 
Lista imienna 
ZA: Agnieszka Kuźma, Andrzej Bayer, Andrzej Czyżewski, Anna Smolińska, Edyta 
Rzeplińska-Filipowicz, Jerzy Racki, Joanna Kiszkurno, Karol Makijonko, Krzysztof 
Leszczyński, Magdalena Grelik-Grodecka, Marcin Żebrowski, Marek Rutkowski, Michał 
Jeziółkowski, Michał Rząsiński, Monika Smosarska, Piotr Wojciechowski, Robert 
Kuciński, Robert Umiński, Stanisław Jankowski, Wiesław Brzozowski, Zdzisław 
Dąbrowski 
PRZECIW:  
WSTRZYMUJĘ SIĘ:  
BRAK GŁOSU:  
NIEOBECNY:  

ID głosowania: 42970, czas zakończenia: 2020-06-25 09:29:08 
suma kontrolna: 0bc1da2defe7ede95130faf5bd33435d 

W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY NA ZBYCIE NIERUCHOMOŚCI (DZIAŁKA NR 54/3, 55/3, )- 
DRUK NR 9

w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości (działka nr 54/3, 55/3, )- 
druk nr 9 

Wyniki głosowania: ZA (21), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), 
NIEOBECNY (0) 
Lista imienna 
ZA: Agnieszka Kuźma, Andrzej Bayer, Andrzej Czyżewski, Anna Smolińska, Edyta 
Rzeplińska-Filipowicz, Jerzy Racki, Joanna Kiszkurno, Karol Makijonko, Krzysztof 
Leszczyński, Magdalena Grelik-Grodecka, Marcin Żebrowski, Marek Rutkowski, Michał 
Jeziółkowski, Michał Rząsiński, Monika Smosarska, Piotr Wojciechowski, Robert 
Kuciński, Robert Umiński, Stanisław Jankowski, Wiesław Brzozowski, Zdzisław 
Dąbrowski 
PRZECIW:  
WSTRZYMUJĘ SIĘ:  
BRAK GŁOSU:  
NIEOBECNY:  

ID głosowania: 42972, czas zakończenia: 2020-06-25 09:29:46 
suma kontrolna: 032033bd0bb2dc67e4b1e25738276a57 
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W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY NA NABYCIE UDZIAŁÓW W NIERUCHOMOŚCI- DRUK NR 
10

w sprawie wyrażenia zgody na nabycie udziałów w nieruchomości- druk nr 10 

Wyniki głosowania: ZA (21), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), 
NIEOBECNY (0) 
Lista imienna 
ZA: Agnieszka Kuźma, Andrzej Bayer, Andrzej Czyżewski, Anna Smolińska, Edyta 
Rzeplińska-Filipowicz, Jerzy Racki, Joanna Kiszkurno, Karol Makijonko, Krzysztof 
Leszczyński, Magdalena Grelik-Grodecka, Marcin Żebrowski, Marek Rutkowski, Michał 
Jeziółkowski, Michał Rząsiński, Monika Smosarska, Piotr Wojciechowski, Robert 
Kuciński, Robert Umiński, Stanisław Jankowski, Wiesław Brzozowski, Zdzisław 
Dąbrowski 
PRZECIW:  
WSTRZYMUJĘ SIĘ:  
BRAK GŁOSU:  
NIEOBECNY:  

ID głosowania: 42974, czas zakończenia: 2020-06-25 09:30:27 
suma kontrolna: d4a9e90ceda96d51b1b9629fed831129 

W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY NA NABYCIE NIERUCHOMOŚCI- DRUK NR 11

w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości- druk nr 11 

Wyniki głosowania: ZA (20), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (1), BRAK GŁOSU (0), 
NIEOBECNY (0) 
Lista imienna 
ZA: Agnieszka Kuźma, Andrzej Bayer, Andrzej Czyżewski, Anna Smolińska, Edyta 
Rzeplińska-Filipowicz, Joanna Kiszkurno, Karol Makijonko, Krzysztof Leszczyński, 
Magdalena Grelik-Grodecka, Marcin Żebrowski, Marek Rutkowski, Michał Jeziółkowski, 
Michał Rząsiński, Monika Smosarska, Piotr Wojciechowski, Robert Kuciński, Robert 
Umiński, Stanisław Jankowski, Wiesław Brzozowski, Zdzisław Dąbrowski 
PRZECIW:  
WSTRZYMUJĘ SIĘ: Jerzy Racki 
BRAK GŁOSU:  
NIEOBECNY:  

ID głosowania: 42975, czas zakończenia: 2020-06-25 09:31:05 
suma kontrolna: 653518926ec1fc6d4963e423697f2db2 

W SPRAWIE ROZPATRZENIA PETYCJI MIESZKAŃCÓW OSIEDLA KWIATOWE W SPRAWIE 
BUDOWY WIEŻY TELEFONII KOMÓRKOWEJ- DRUK NR 12

w sprawie rozpatrzenia petycji mieszkańców osiedla Kwiatowe w sprawie 
budowy wieży telefonii komórkowej- druk nr 12 

Wyniki głosowania: ZA (15), PRZECIW (3), WSTRZYMUJĘ SIĘ (3), BRAK GŁOSU (0), 
NIEOBECNY (0) 
Lista imienna 
ZA: Agnieszka Kuźma, Andrzej Bayer, Andrzej Czyżewski, Anna Smolińska, Joanna 
Kiszkurno, Krzysztof Leszczyński, Marcin Żebrowski, Michał Jeziółkowski, Michał 
Rząsiński, Piotr Wojciechowski, Robert Kuciński, Robert Umiński, Stanisław Jankowski, 
Wiesław Brzozowski, Zdzisław Dąbrowski 
PRZECIW: Jerzy Racki, Marek Rutkowski, Monika Smosarska 
WSTRZYMUJĘ SIĘ: Edyta Rzeplińska-Filipowicz, Karol Makijonko, Magdalena Grelik-
Grodecka 
BRAK GŁOSU:  
NIEOBECNY:  

ID głosowania: 42976, czas zakończenia: 2020-06-25 09:31:59 
suma kontrolna: 7f51af864da1ab18c073bbc31b7abb60 
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W SPRAWIE POPARCIA INICJATYWY USTAWODAWCZEJ- DRUK NR 13

w sprawie poparcia inicjatywy ustawodawczej- druk nr 13 

Wyniki głosowania: ZA (21), PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), 
NIEOBECNY (0) 
Lista imienna 
ZA: Agnieszka Kuźma, Andrzej Bayer, Andrzej Czyżewski, Anna Smolińska, Edyta 
Rzeplińska-Filipowicz, Jerzy Racki, Joanna Kiszkurno, Karol Makijonko, Krzysztof 
Leszczyński, Magdalena Grelik-Grodecka, Marcin Żebrowski, Marek Rutkowski, Michał 
Jeziółkowski, Michał Rząsiński, Monika Smosarska, Piotr Wojciechowski, Robert 
Kuciński, Robert Umiński, Stanisław Jankowski, Wiesław Brzozowski, Zdzisław 
Dąbrowski 
PRZECIW:  
WSTRZYMUJĘ SIĘ:  
BRAK GŁOSU:  
NIEOBECNY:  

ID głosowania: 42977, czas zakończenia: 2020-06-25 09:33:49 
suma kontrolna: 19496864bb33e7c49465fe4d43714c4a 

W SPRAWIE ROZPATRZENIA PETYCJI PANI RENATY SUTOR W SPRAWIE ZMIANY 
PRZEPISÓW PRAWA MIEJSCOWEGO- DRUK NR 14

w sprawie rozpatrzenia petycji Pani Renaty Sutor w sprawie zmiany przepisów 
prawa miejscowego- druk nr 14 

Wyniki głosowania: ZA (20), PRZECIW (1), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), 
NIEOBECNY (0) 
Lista imienna 
ZA: Agnieszka Kuźma, Andrzej Bayer, Andrzej Czyżewski, Anna Smolińska, Edyta 
Rzeplińska-Filipowicz, Jerzy Racki, Joanna Kiszkurno, Karol Makijonko, Krzysztof 
Leszczyński, Magdalena Grelik-Grodecka, Marcin Żebrowski, Michał Jeziółkowski, 
Michał Rząsiński, Monika Smosarska, Piotr Wojciechowski, Robert Kuciński, Robert 
Umiński, Stanisław Jankowski, Wiesław Brzozowski, Zdzisław Dąbrowski 
PRZECIW: Marek Rutkowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ:  
BRAK GŁOSU:  
NIEOBECNY:  

ID głosowania: 42978, czas zakończenia: 2020-06-25 09:34:35 
suma kontrolna: 09bd8e7392912c2198d33cb207377e40 

7. INTERPELACJE (FORMA PISEMNA).  

8. INFORMACJA PRZEWODNICZĄCEGO DOTYCZĄCA KORESPONDENCJI JAKA 
WPŁYNĘŁA DO RADY MIASTA W OKRESIE MIĘDZYSESYJNYM.  

9. ZAMKNIĘCIE OBRAD SESJI. 
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